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Abstract

        
A relatively simple technique for maturity estimation in newborn infants, based on 10 neurological tests, is described. These tests were selected from 28 originally studied. A formula for estimating gestational age from a neurological maturity score is presented. This was based on the examination of 174 newborn infants under well-defined conditions. The prediction interval for estimating age of an individual infant was ±24.3 days, at mean values of the score. The formula was tested with a second material of 28 infants. A correct estimation of age within 17 days was passible in 26 of these cases. Short-lasting birth asphyxia, hyperbilirubinaemia, jitteriness and lethargy did not seem to influence the neurological maturity score. Small-for-gestational-age infants had significantly lower mean maturity scores than did appropriate-for-gestational-age infants of the same mean gestational age. Repeated neurological examinations in some of the infants support the opinion that the neurological maturation process (as judged by neurological examinations) continues at a predetermined speed, regardless of the time of birth.


      
        
Zusammenfassung

        
Eine relativ einfache Methode für die Schätzung der Reife von Neugeborenen mit Hilfe von zehn neurologischen Testen wird beschrieben.


        
Eine Formel für Bestimmung des Gestationsalters durch eine neurologischen Reifeziffer wird angegeben. Diese basiert auf der unter genau beschriebenen Bedingungen vorgenommenen Untersuchung von 174 neugeborenen Kindern. Der Spielraum für die Bestimmung des Alters eines einzelnen Kindes beträgt ± 24,3 Tage bei Mittelwerten der Ziffer. Die Formel wurde an einem zweiten Materia1 von 28 Kindern getestet. Eine korrekte Bestimmung des Alters auf 17 Tage genau war bei 26 davon möglich.


        
Kurz dauernde Asphyxie bei der Geburt, Hyperbilirubinaemie, Hyperexzitabilität oder Lethargie schien die neurologische Reifeziffer nicht zu beeinflussen.


        
Hypotrophe Säuglinge hatten signifikant geringere mittlere Reifeziffern als normalgewichtige Kinder vom selben Gestationsalter. Wiederholte neurologische Untersuchungen einiger der Kinder stärkt die Auffassung, daß der neurologische Reifeprozeß (geschätzt anhand der neurologischen Untersuchung) mit einer vorausbestimmten Geschwindigkeit stattfindet, die nicht vom Geburtstermin abhängt.


      
        
See also Studies on Maturity in Newborn Infants IV in the journal Neuropädiatrie, issue 2 1971 .


        
See also Studies on Maturity in Newborn Infants V in the journal Neuropädiatrie, issue 2 1971 .
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